



Xiao Gong

Shanghai

PRACTICE AREAS

- Dispute resolution

PROFESSIONAL EXPERIENCE

In 2015, Mr. Gong began working in Shanghai Young-Ben Law Firm and joined Han Kun in Shanghai in 2022. In addition to his professional qualification as attorney, Mr. Gong is also a non-practicing member of the China Institute of Certified Public Accountants (CPA). Since beginning his career, based on his deepening and mastery of legal, financial, and accounting knowledge, Mr. Gong has been dedicated to providing a full range of dispute resolution services for domestic and foreign clients in the fields of corporate, commercial, and finance, involving litigation, arbitration, enforcement, and other procedures, as well as the recognition and enforcement of overseas judgments in China.

EDUCATION

Mr. Gong obtained his LL.B. degree and LL.M. from Shanghai University of International Business and Economics in 2012 and 2015, respectively.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



龚潇

上海

业务领域

- 争议解决

工作经历

龚律师自 2015 年在上海原本律师事务所工作，并于 2022 年加入汉坤上海办公室。

除律师职业资格外，龚律师亦是中国注册会计师（CPA）协会的非执业会员。自工作以来，龚律师基于其对法律、金融及财务知识体系的深化和掌握，致力于为国内外客户在公司、商事及金融等领域提供全方位的争议解决方案，涉及诉讼、仲裁、执行等多种程序以及境外判决在中国境内的承认与执行等多种程序。

教育背景

龚律师于 2012 年及 2015 年获得上海对外经贸大学学士学位、硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

工作语言

中文、英文